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2023 考研英语(二)大作文解析及参考范文

一年一度的研究生英语考试已经落下帷幕，今年英语二的作文果然不出我们所料，其中大

作文依然是以图表为主，考的是动态图，关于我国居民健康素养(health literacy)方面的话题，

大家只需要把我们考前给大家准备好的模板进行微调，即可沉着应对。

【参考范文】

The chart above demonstrates clearly and logically that some obvious changes have taken place in

terms of residents' health literacy in our country. In accordance to the figures in the diagram, the level

ofhealth literacy was 8.8% in 2012,compared with as many as 25.4%in 2021,roughly 16.6% up.

Obviously, a variety of complicated factors contribute to the phenomenon, with the following

three being the foremost. Initially, it is generally acknowledged that this phenomenon is bound up with

rapid advancement of China's economy and society, which has come to play an increasingly significant

role in many aspects of daily life.Additionally, the current situation, to a large degree, results from the

transformation of individuals attitude towards health. Eventually, this trend arises because of the

change of the Chinese government's relevant policies .

Taking all these driving factors and analysis into consideration, we may safely and naturally come

to the conclusion that this trend will sustain for a period of time.

【参考范文译文】

上图清晰而又有逻辑的表明：我国居民在健康素养上已经发生了一些明显的变化。根据图表

中的数据，其健康素养水平在2012年是8.8%,相比之下，在2021年是25.4%,上涨了16.6%。

很显然，各种各样的因素导致了这个现象的发生，主要有以下三个原因。首先，大家都知道，

这个现象和中国经济社会的快速发展是紧密相关的，它在日常生活的各个方面都发挥着越来越重

要的作用。此外，当前的形势在很大程度上是由于人们对健康态度的转变。最后，这个趋势之所

以会出现是因为中国相关政策的变化。

把所有这些因素都考虑进去，我们可以很自然的得出一个结论：这种趋势将会持续一段时间。


